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Onderwerp:  De voordrachten  

-Omgevingsdienst IJmond zienswijze begroting 2020 

-Omgevingsdienst NZKG; zienswijze begroting 2020 

-zienswijze ontwerpbegroting 2020 en 1e begrotingswijziging OFGV -

zienswijze ontwerpbegroting 2020, jaarstukken 2018 en 

resultaatbestemming van de RUD Noord-Holland Noord 

 

De commissie adviseert: 

 

Dat de voordrachten ‘OD IJmond zienswijze begroting 2020 / OD NZKG; zienswijze begroting 2020 / 

zienswijze ontwerpbegroting 2020 en 1e begrotingswijziging OFGV / zienswijze ontwerpbegroting 2020, 

jaarstukken 2018 en resultaatbestemming van de RUD Noord-Holland Noord’ met het verslag van deze 

vergadering als hamerstuk wordt doorgeleid naar PS van 8 juli 2019. 

 

Uittreksel concept-verslag Interim-Statencommissie 24-06-2019: 

 

6.a. Milieu: Voordracht OD IJmond zienswijze begroting 2020 

6.b. Milieu: Voordracht OD NZKG; zienswijze begroting 2020 

6.c. Milieu: Voordracht zienswijze ontwerpbegroting 2020 en 1
e
 begrotingswijziging OFGV 

6.d. Milieu: Voordracht zienswijze ontwerpbegroting 2020, jaarstukken 2018 en 

resultaatbestemming van de RUD Noord-Holland Noord 

Mevrouw Kaper (duolid CU)bedankt voor de ontwerpbegroting. Zij heeft een vraag over de Omgevingsdienst 

Flevoland & Gooi- en Vechtstreken. Op pagina 17 onder punt 4 staan indirecte kosten voor een bedrag van 

1640.000 euro en bij 7. Overige kosten staat een ander bedrag, namelijk 140.000 euro. De CU verzoekt het 

college om deze bedragen te specificeren gezien de hoogte ervan. 

Mevrouw Gielen (GL) vraagt of het bedrag van 500.000 euro voor de organisatie van de omgevingsdiensten 

voor de komende jaren, gezien de situatie rondom de situatie bij Tata Steel en PAS en de conclusie van het 

Planbureau Leefomgeving dat het de agrarische sector niet lukt om het gebruik van bestrijdingsmiddelen 

terug te dringen.  

De heer Steeman (D66) is benieuwd of de omgevingsdiensten goed zijn toegerust voor de uitoefening van de 

verschillende taken, gezien de problematiek rond Tata,  bestrijdingsmiddelen en PAS, maar ook gelet op de 

doelstellingen die in het coalitieakkoord zijn opgenomen. Het is goed om gedurende het jaar Provinciale 
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Staten mee te nemen in de ontwikkelingen bij de omgevingsdiensten. om er grip op te kunnen krijgen. De 

provincie is deelgenoot en deels ook verantwoordelijk.  

 

Mevrouw Kuiper (CDA) heeft een vraag over OD IJmond. De verwachting is dat in 2020 veel tijd moet worden 

besteed aan informatievoorziening over en de handhaving van asbestverwijdering. Dit is doorkruist door een 

uitspraak van de Eerste Kamer. De wetgeving daartoe is verworpen. Heeft dit betekenis voor de begroting 

2020? 

Ook voor de OD NZKG geldt dat extra inzet wordt verwacht bij Harsco en Tata als het over handhaving gaat. 

Is daarvoor ruimte opgenomen in de begroting 2020? 

Gedeputeerde Tekin constateert dat vanuit de CU technische vragen zijn gesteld. Een schriftelijk antwoord 

volgt.  

De PAS-discussie is recent nog gevoerd. Op 29 mei jl. deed de Raad van State uitspraak. Dat het iets gaat 

betekenen voor de diverse portefeuilles is evident. Als daarover meer duidelijkheid is volgt meer informatie. 

Het bedrag van een miljoen euro in het coalitieakkoord gaat naar drie posten:  

 de NB Wet. Het vorige college heeft dat bedrag al wat opgeplust vanwege een bezuiniging vanuit het Rijk. 

Het schuurt, want het is erg druk in de provincie. Er is geïnvesteerd in het bekender maken van 

stiltegebieden. Dat leidde tot meer aanvragen voor ontheffingen in stiltegebieden. Dat is positief maar het 

levert wel extra werkt op. 

 energiebesparing 

 Programmatische Aanpak Gezonde Leefomgeving in het kader van Harsco en Tata Steel. 

 

Bij de OD NZKG zijn vooraf inschattingen gemaakt op basis van aannames. Definitieve informatie volgt te 

zijner tijd. 

Over de informatievoorziening zegt de gedeputeerde dat het college gewend was om af en toe een ‘A4’tje’ 

met informatie over de omgevingsdiensten te sturen. Daar gaat dit college mee door. Een of maximaal twee 

keer wordt in de Statencommissie ingezoomd op de ontwikkelingen bij de omgevingsdiensten. In lijn met de 

motie van het CDA zal worden afgesproken hoe tot het beter informeren van elkaar kan worden gekomen. 

De gedeputeerde sprak met de staatssecretaris over het onderwerp asbest. Het onderwerp is niet van tafel. 

OD IJmond is erg actief op het gebied van asbest. De gedeputeerde zal navragen in hoeverre de uitspraak van 

de Eerste Kamer een betekenis heeft voor de begroting. De uitdaging is even van de Eerste Kameragenda 

terug naar de Tweede Kamer en de staatssecretaris. Het zal ongetwijfeld weer op de agenda komen. De 

coalitie heeft in het akkoord in het kader van het Leefbaarheidsfonds opgenomen dat met asbest aan de slag 

wordt gegaan. De provincie heeft er ook belang bij dat snel duidelijkheid wordt gegeven vanuit de overheid. 

De inventarisatie van alle daken is bijna rond. Het heeft ook een relatie met Landbouw en andere terreinen.  

De voorzitter constateert dat van de tweede termijn geen gebruik wordt gemaakt.  De voordracht kan als 

hamerstuk worden doorgeleid naar Provinciale Staten. 


